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Excellentie,

De Commissie heeft nauwlettend de lopende discussie gevolgd betreffende wetenschappelijke en

juridische aspecten van nieuwe kweektechnieken die de afgelopen jaren zijn ontwikkeld en die in de

landbouwbiotechnologie kunnen worden gebruikt voor voedselproductie en andere toepassingen.

De Franse Raad van State heeft een aantal prejudiciële vragen gericht tot het Hof van Justitie van de

Europese Unie betreffende de stand van zaken van enkele van deze technieken.

Intussen dienen we. met het oog op de snelle ontwikkelingen in de landbouwbiotechnolégie, de

wetenschappelijke kennis over deze nieuwe technieken verder uit te breiden, rekening houdend met

het brede scala aan hun mogelijke toepassingen en de manier waarop ze worden gebruikt.

Bovendien moeten nieuwe ontwikkelingen in het gebruik van deze technologieën op het gebied van

synthetische biologie en gene drives in beschouwing worden genomen.

Derhalve heb ik besloten het wetenschappelijk adviesmechanisme te raadplegen om een

wetenschappelijke toelichtende nota op te stellen betreffende nieuwe technieken hij de planten- en

dierenteelt en bij bepaalde agro-lbod-toepassingen. Het wetenschappelijk adviesmechanisme werd

recentelijk opgericht om de Commissie bij haar bel eidsvorming te ondersteunen mei tijdig,

onafhankelijk wetenschappelijk advies van hoge kwaliteit, waarbij het gebruik maakt van een brede

waaier aan wetenschappelijke expertise in Europa, inclusief nationale onderwjjsinstellingen.



De toelichtende nota betreffimde nieuwe technieken zou tijdens de eerste heH van 201 7

beschikbaar moeten zijn. De nota zal deel uitmaken van een brede reflectie over hoe de BU

voordeel kan halen uit innovatie in de voedings- en laridhouwsector. en tegelijkertijd kan zorgen

voor een hoge mate van bescherming van de menselijke en dierlijke gezondheid en van het milieu.

Ik ben van mening dat een goed geïnformeerd openbaar debat betreffende de wetenschappelijke en

juridische aspecten met alle belanghebbenden noodzakelijk is om het vertrouwen van de burger in

het veilige gebruik van moderne biotechnologieën te versterken, en ik ben van plan dergelijk debat

in de loop van 2017 op gang te brengen. Ik reken op uw steun om van dit debat een succes te

maken.

Hoogachtend,
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